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内容概要

The author has collected 900 typical erroneous sentences written in Chinese by foreign students from
English-speaking countries in exercises and examinations during the past few decades. Based on a comparison of
the English and Chinese. the errors found in these sentences have been placed into three categories: grammatical
errors, syntactical errors and punctuation errors. The author analyzes the causes of these errors and also gives
instruction on how to correct them. Comparing the two languages will enable the learner to get a double effect with
half the effort. This book provides abundant teaching materials. making it a valuable reference tool for teachers and
a reliable helper for self-study. It maybe used as supplementary material for the ELEMENTARY CHINESE
READERS. ELEMENTARY CHINESE. INTRODUCTORY CHINESE and other Chinese-language teaching
textbooks.
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书籍目录

第一章 总说　一、什么叫病句　二、病句的范围　三、产生病句的原因　四、怎样查找病句　五、汉
语的各级语法单位和句子成分第二章 词法方面常见的错误　一、名词的误用　　1. 普通名词使用不当
　　2. 方位词使用不当　　3. 时间词使用不当　　4. 词尾“们”使用不当　二、代词的误用　　1. 人
称代词使用不当　　2. 指示代词使用不当　　3. 疑问代词使用不当　三、动词的误用　　1. 不能带宾
语的动词使用不当　　⋯⋯第三章 句法方面常见的错误第四章 标点符号方面常见的错误附录 病句索
引

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<汉语病句辨析九百例>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 4


